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Protokół Nr 12/08 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 26 listopada 2008 r. 
 

Ad. 1 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Komisji Pan Stanisław Zaremba, który powitał 

członków Komisji oraz zaproszonych gości. 

 

Ad. 2 
Obecni: 

Przewodniczący:                                                              Stanis ław Zaremba 

Wiceprzewodniczący:                                                       Krzysztof Deutsch  

Sekretarz:                                                                         Kazimiera Puślednik 

Członkowie:                                                                      Grzegorz Marsza łek 

                                                                                         Józef Konarczak  

 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.  

 
Na posiedzenie zaproszono: 

• Skarbnik Powiatu Panią Eleonorę Gościniak, 

• Wicestarostę Pana Janusza Sikorę 

 

Ad. 3 
Przewodniczący Pan Stanisław Zaremba przedstawił porządek posiedzenia. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 3 „za” przy nieobecności Radnego Pana 
Grzegorza Marszałka i Radnego Pana Józefa Konarczaka. 

 

Ad. 4  

Przewodniczący Pan Stanisław Zaremba przedstawił protokół nr 11/08 z posiedzenia komisji. 

W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami 3 „za” przy nieobecności Radnego 
Pana Grzegorza Marszałka i Radnego Pana Józefa Konarczaka. 

 

Ad. 5 

Projekt budżetu powiatu na 2009 rok przedstawiła Skarbnik Pani Eleonora Gościniak. 

 

Na posiedzenie przybyli Radny Pan Grzegorz Marszałek i Radny Pan Józef Konarczak. 
 

Radna Pani Kazimiera Puślednik zauważyła, że miejscem niebezpiecznym na drogach jest brak 

chodnika w Domachowie. Radna dodała, że w tym miejscu brakuje około 200 m chodnika od 
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cmentarza w górę w stronę Bodzewa, krawężnik już jest. Koszt inwestycji gmina przewiduje na 

około 135 tys. zł. Kwestia dotyczy bezpieczeństwa dzieci. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora odpowiedział, że gmina powinna zgłosić remont do 

Powiatowego Zarządu Dróg w Gostyniu.  

Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał czego dotyczą środki przeznaczone dla Gminy Krobia. 

Radny zapytał na jakiej podstawie określony został budżet Biura Promocji. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że zaplanowano pomoc finansową dla gminy 

w wysokości 150 tys. zł. Skarbnik wyjaśniła, że środki na promocję są szacowane. 

Radna Pani Kazimiera Puślednik zapytała czego dotyczą środki w wysokości 23 700 zł 

przeznaczonych dla Gminy Krobia. 

Skarbnik Pani Eleonora Gościniak odpowiedziała, że powiat podpisuje z gminami umowy na 

bieżące utrzymanie dróg powiatowych. 

Radny Pan Józef Konarczak poprosił o wyjaśnienie pisma z Gminy Pogorzela dotyczące 

inwestycji gminnych. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora wyjaśnił, że jest to system uchwał intencyjnych. 

Radny Pan Grzegorz Marszałek zapytał o zaplanowaniu 60 000 zł na remont drogi 

w Studziennie. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora odpowiedział, że Gmina Borek dofinansowuje w kwocie 60 000 

zł powyższą inwestycję. Wicestarosta wyjaśnił zawirowania w sprawie drogi w Studziennie. 

Postępowanie toczy się u Wojewody. 

 

Komisja w wyniku głosowania zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Gostyńskiego 

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu na 2009 rok – pozytywnie. 
Wyniki głosowania: 5 „za”. 
 
Ad. 6 

W wolnych głosach i wnioskach komisja poruszyła temat karetek pogotowia. 

Wicestarosta Pan Janusz Sikora poinformował komisję, że stawki na karetkę wynoszą 3 226 zł 

i 2 485 zł. Szpitale negocjują, by stawki te wynosiły odpowiednio 4 000 zł i 3 100 zł. 

W Wielkopolsce wybrano 8 przedstawicieli szpitali do prowadzenia negocjacji z narodowym 

Funduszem Zdrowia. Wicestarosta dodał, że po rozmowach z Dyrektorem Panem Piotrem 

Miadziółko, dyrektor wydał zarządzenie, aby zawsze w karetce przebywał lekarz. 

Radny Pan Józef Konarczak złożył wniosek do dyrektora SP ZOZ w Gostyniu o przedstawienie 

skutków finansowych przeprowadzanych operacji metodą laparoskopową. 

 

Komisja w wyniku głosowania zaopiniowała wniosek pozytywnie głosami 5 „za”. 
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Ad. 7 

Przewodniczący Pan Stanisław Zaremba podziękował zebranym za przybycie, po czym zamknął 

posiedzenie komisji. 

 
                                                                              Przewodnicz ący Komisji 
 
                                                                                   Stanis ław Zaremba 
 

Protokołowała: 

Agnieszka Szczepaniak 

 


